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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottságának 2022. július 21. (csütörtök) napján 9 órakor Szekszárd Megyei 
Jogú Város Polgármesteri Hivatalának Dísztermében megtartott rendkívüli üléséről. 
 
Jelen vannak:    Rácz Zoltán elnökhelyettes 

Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér képviselő, bizottsági tag; 
Szegedi Attila bizottsági tag; 
Posta Zoltán bizottsági tag; 

 
Tanácskozási joggal megjelentek:  
     Tamási Anna igazgatóságvezető; 
     Magyar Károly igazgatóságvezető; 

dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető; 
dr. Varga András osztályvezető; 
dr. Gyulay Soma jogi és bizottsági referens; 
Kocsis Anikó mb. osztályvezető; 
dr. Biró Gyula aljegyző; 
Faragó Zsolt képviselő. 
 

Távolmaradását jelezte:   Bomba Gábor elnök 
 
Bomba Gábor elnök távollétében Rácz Zoltán elnökhelyettes megállapítja, hogy az 5 tagú 
bizottságból 4 bizottsági tag jelen van, a bizottság határozatképes. Az elnökhelyettes az 
ülést 9 órakor megnyitja. 
 
Rácz Zoltán elnökhelyettes javaslatot tesz a napirendi pontok sorrendjére, amelyet a 
bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott. 
 
Az elnökhelyettes szavazásra a nyilvános és a zárt ülés napirendjének elfogadására tett 
javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő 
napirendet állapította meg: 
 

NAPIREND 
ZÁRT ÜLÉS: 
 
1. napirendi pont: 

Javaslat a Szekszárdi Távhőszolgáltató Nonprofit Kft. kérelmének elbírálására- Közgyűlési 
előterjesztés véleményezése 
(140. számú közgyűlési előterjesztés) 
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Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Csukle Tibor ügyvezető igazgató 
 
2. napirendi pont: 

Javaslat a TOP-6.7.1.-16-SE1-2017-00001 azonosítószámú „Szekszárd leromlott városi 
területének rehabilitációja” című projekt befejezésével kapcsolatos döntések 
meghozataláról- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(142. számú közgyűlési előterjesztés)  
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: dr. Biró Gyula aljegyző 
 
3. napirendi pont: 

Ajánlat a Szekszárdi Vízmű Kft. tulajdonában lévő ingatlan vételére- Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése 
(146. számú közgyűlési előterjesztés)  
Előterjesztő: dr. Gábor Ferenc jegyző 
Előadó: Artim Andrásné ügyvezető 
 
NYILVÁNOS ÜLÉS: 
 
4. napirendi pont: 

Javaslat az AOFK-1.2.1-21-2021-00039 Országos Bringapark 2022 BMX freestyle pálya és 
Kerékpáros Triál pálya kialakítása Szekszárdon című projekt megvalósításához szükséges 
többlet forrás biztosítására 
(78. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Kocsis Anikó osztályvezető 
 
5. napirendi pont: 

Javaslat a TOP 6.3.2-16-SE1-2017-00001 azonosítószámú Zöld város kialakítása elnevezésű 
pályázat keretében a 2. célterület csökkentett műszaki tervdokumentáció jóváhagyására, 
valamint tájékoztatás a közbeszerzési eljárásról 
(74. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Kocsis Anikó osztályvezető/ dr. Modok László projektmenedzser 
 
6. napirendi pont: 

Javaslat a TOP-6.5.1-15-SE1-2016-00001 azonosítószámú Szekszárdi Baka István Általános 
Iskola energetikai korszerűsítése című projekt vonatkozásában önerő biztosítására 
(75. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Kocsis Anikó osztályvezető 
 
7. napirendi pont: 

Javaslat a Jövőnk Energiája Térségfejlesztési Alapítványhoz benyújtott „Járdafelújítás 
Szekszárdon” című pályázat vonatkozásában önerő biztosítására 
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(76. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Kocsis Anikó osztályvezető 
 
8. napirendi pont: 

Tájékoztatás és javaslat a TOP-6.4.1-15-SE1-2016-00001 azonosítószámú Kerékpárosbarát 
Szekszárd című pályázatra 
(77. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Kocsis Anikó osztályvezető 
 
9. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata és intézményei 2022. évi, valamint 
2023. I. félévi Beszerzési Terve módosításának jóváhagyására 
(79. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Biró Gyula aljegyző 
Előadó: dr. Biró Gyula aljegyző 
 
10. napirendi pont: 
Nyilatkozat elővásárlási jog gyakorlásáról 
(69. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 
Előadó: dr. Varga András osztályvezető 
 
11. napirendi pont: 

Közterület használati díj mellőzése iránti kérelem 
(71. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 
Előadó: dr. Varga András osztályvezető 
 
12. napirendi pont: 

Közterület használati díj mellőzése iránti kérelem 
(72. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 
Előadó: dr. Varga András osztályvezető 
 
13. napirendi pont: 

Telekhatár rendezésekhez szükséges szerződések jóváhagyása 
(73. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 
Előadó: dr. Varga András osztályvezető 
 
14. napirendi pont: 

E.R.Ö.V. Egyesült Regionális Önkormányzati Víziközmű Zrt. selejtezési kérelme 
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(70. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Tamási Anna igazgatóságvezető 
Előadó: Tamási Anna igazgatóságvezető 
 
15. napirendi pont: 

Javaslat a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezetője javadalmazásával 
kapcsolatos döntés meghozatalára- Közgyűlés előterjesztés véleményezése 
(136. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
 

16. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város településrendezési terve 2021/1. számú 
módosításának elfogadására- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(124. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Herr Teréz főépítész 
 

A bizottság 9 óra 5 perctől zárt ülést tartott, majd a zárt ülés befejeztével- 9 óra 45 perckor- 
folytatja nyilvános ülését. 
 
4. napirendi pont: 

Javaslat az AOFK-1.2.1-21-2021-00039 Országos Bringapark 2022 BMX freestyle pálya és 
Kerékpáros Triál pálya kialakítása Szekszárdon című projekt megvalósításához szükséges 
többlet forrás biztosítására 
(78. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Kocsis Anikó osztályvezető 
 
Kocsis Anikó osztályvezető: A pályázatot tavaly decemberben nyújtottuk be, határidőre 
beérkezett, megkaptuk a támogatást, ez egy 50%-os támogatási intenzitású pályázat. Ahhoz, 
hogy előre haladjunk, lebonyolítottuk a beszerzést, beszerzési eljárás keretében szeretnénk 
kiválasztani a kivitelezőt, 2 beszerzési eljárást bonyolítottunk le párhuzamosan, hiszen 
szakmailag 2 külön pálya valósul meg, egy helyszínen a BMX és a Triál pálya. A beérkezett 
ajánlatok meghaladták a rendelkezésre álló jelenlegi fedezetünket és ki is mutattuk az 
előterjesztésben, külön bontva a Bmx és a Triál pályát. A Bmx pálya esetében, 
hozzávetőlegesen 8 %-os emelkedés mutatkozott, nyilván a jelenlegi gazdasági helyzet 
indokolja, annak a pályának a megvalósításához szeretnénk nettó 1 700 000 Ft-ot kérni még 
plusz forrásként, ami rendelkezésre áll az elkülönített céltartalék terhére, a Triál pálya 
esetében kicsit magasabb 22%-os az emelkedés, mi megnéztük, hiszen ez egy kisebb 
volumenű beruházás, rövidebb idő alatt meg tudja csinálni a kivitelező ezt a pályát, hiszen 
összességében 2 500 000-2 600 000 forintról van szó. Itt is viszonylag magas a 22%-os 
emelkedés, 780 ezer forint nettó összegre lenne szükségünk, de itt tudnánk műszaki tartalmat 
csökkenteni, mert ebben az összegben nem csak beruházás van, hanem egy speciális kerékpár 
beszerzés is szerepel, a kerékpárnak a legjobb ajánlat szerint 500 ezer forint volt az ajánlati 
ára, esetleg így tudunk még spórolni, hogyha a Triál pálya esetében lebonyolítunk még egyszer 



 

  0721kv 

5 

egy beszerzést, csökkentjük a műszaki tartalmat, hiszen a beruházáshoz nem kell szervesen 
kapcsolódóan egy kerékpár, kivennénk a beszerzési eljárásból, újra beszereznénk, és akkor 
vélhetőleg egy alacsonyabb összeget kapnánk. 
 
Posta Zoltán bizottsági tag: Két rövid kérdésem van. Egy pályázaton belül két beszerzésről 
beszélünk, van egy nyilatkozat abban a tekintetben, hogy nem lesz ebből probléma, abban a 
tekintetben, hogy két beszerzési eljárást folytatunk le egy pályázaton belül.  
 
Kocsis Anikó osztályvezető: Ez nem ugyanaz a műszaki tartalom. 
 
Posta Zoltán bizottsági tag: Én ezt értem, csak nekem a pályázati gyakorlatomban sajnos olyan 
is volt, hogy 19 megyében 19 különböző projektet kellett végrehajtanom, a kérdésem az, hogy 
van-e ezzel kapcsolatban nyilatkozat, hogy a beszerzés így jó és az egybeszámítás problémája 
nem merül-e fel, ez az egyik kérdésem, mert alapvetően ez megkérdőjelezheti a beszerzésnek 
a jogosságát, a másik pedig a kerékpár téma. Gondolom Szekszárdon nem minden 
háztartásban van ilyen kerékpár, mi a terv, hol lesz, hogy lehet majd hozzáférni, hogy fog ez a 
lakosság rendelkezésére állni, mi volt ebben az elképzelés? 
 
Demjén Ferenc: Mi valósítottuk meg a pumpapálya projektet, ez a kerékpár azért 
elengedhető, ugyanis a sporthoz speciális kerékpárok kellenek, ugyanakkor ez egy belépő 
kerékpár lett volna, a kezdő korosztályt szerették volna megfogni vele, valószínűleg az ő 
egyesületük tárolta volna, vele egyeztettünk, igazából nem létfontosságú, ahhoz, hogy 
üzemeljen a pálya, a beszerzéssel kapcsolatosan pedig én úgy tudom, hogy az egyeztetések 
lezajlottak, a telefonban erre garanciát adtak. 
 
Kocsis Anikó osztályvezető: Egy beszerzés volt, csak két külön ajánlati kör. 
 
Demjén Ferenc: Azt is jóváhagyták, hogy a kivitelezése előbb elinduljon, jobb minthogy a kettő 
egymásra várna és emiatt legyen csúszás. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Osztályvezető asszony részéről elhangzott módosító 
javaslat. Pontosan melyiket szeretné módosítani? 
 
Kocsis Anikó osztályvezető: Az első pont maradna, az a nagyobb beruházásunk, ahhoz kell a 
határozati javaslat első pontja, amely megfelelő, 8%-os az emelkedés, elfogadható a jelenlegi 
helyzetben. A kettes pontban kellene arról dönteni, hogy a másik ajánlatot is elfogadjuk, itt 
dönthetnénk úgy, hogy nem biztosítjuk a 788 ezer forintos saját forrást, akkor párhuzamosan 
dönthetnénk arról, hogy csökkentett műszaki tartalommal ismételt beszerzési eljárást 
bonyolítsunk le. 
 
Posta Zoltán bizottsági tag: Elhangzott ez a kerékpárközpont, ez arra lett volna jó, hogy azokat 
a gyerekeket bevonjuk, akiknek elegendő fedezet nem áll rendelkezésére, én azt gondolom, 
nem lehet 700 ezer forint a pályázatnak az akadálya. 
 
Kocsis Anikó osztályvezető: Én fognám a pénzt, mert 15 millió nem lesz nekem elég. 
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Posta Zoltán bizottsági tag: Múlt héten 135 millió forintot engedett el a Közgyűlés.  
 
Zaják Rita tanácsnok: Én felteszem a kérdését, mert viszonylag kis összegről van szó, én 
többször mondtam azt, hogy van egy beszerzés, van egy közbeszerzés, vannak árajánlatok, 
mindenki emlékszik az óvodára, 270 millió kellett volna, a beérkezett árajánlat, meg pont 250 
millióval volt több. Én akkor is azt mondtam, nem a pénz után kéne szaladgálni ilyenkor, meg 
a plusz forrást biztosítani, hanem megnézni, és ugye a tervező a tervezői költségvetés alapján 
nekem levezette, hogy tisztes haszonnal 270 millióból, a Szőlőhegyi óvoda 2017-ben 
felújítható, megcsinálható lett volna, nem az történt, hogy újból kiírtuk a közbeszerzést, 
hanem az történt, hogy szerezzünk rá pluszforrást, látjuk az eredményt, 2022-t írunk és még 
csak a munkaterületét vették át, tudom, hogy kis összegről van szó, viszont azt szeretném 
megkérdezni, hogy meghívásos beszerzés volt? 
 
Kocsis Anikó osztályvezető: Így van, igen. 
 
Zaják Rita tanácsnok: A KEHOP-os pályázatnál is, mikor nem volt elegendő forrás, akkor 
csináltunk még egy beszerzést, abszolút elképzelhetetlen az, hogy még egy körös meghívásos 
beszerzési eljárásból lenne olyan ajánlattevő, aki a kereten belül adna ajánlatot? 
 
Posta Zoltán bizottsági tag: Én, ha jól emlékszem, Anikó pont azt mondta, hogyha még egyszer 
kiírnák, akkor nem lenne kivitelező. 
 
Kocsis Anikó osztályvezető: Igen, a nagyobb falat, amihez az 1.700.000 forint kellett volna, 
ahhoz a 8%-os emelés a mostani viszonyok miatt érthető. A betonozási alaphoz is idő kell, 
tehát év végéig nekünk ezt a pályázatot meg kell csinálni, a kisebb falat, a triál és ott is csak 
ezért jutott ez eszembe, hogy maximum kivehetnénk a kerékpárt, ami szervesen nem a 
beruházáshoz kapcsolódik, spórolási céllal. 
 
Rácz Zoltán elnökhelyettes: Következő a helyzet, ha megint kiírunk egy pályázatot, lehet ezt 
sokáig csinálni, olcsóbb nem lesz. Azt tenném fel kérdésként, elfogadja-e a GVB ezt az emelést 
és támogatja ezt, hogy nem várva meg a további áremelkedéseket, amik még lehetetlenebbé 
tennék ezt az egészet, eredeti kérdéseként tenném ezt fel. 
 
Az elnökhelyettes szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottságának 155/2022. (VII.21.) határozata 

az AOFK-1.2.1-21-2021-00039 Országos Bringapark 2022 BMX freestyle pálya és 
Kerékpáros Triál pálya kialakítása Szekszárdon című projekt megvalósításához szükséges 

többlet forrás biztosításáról 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019. (XII.23.) önkormányzati 
rendelet 1. melléklet Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság alcím 1.3. pontjában 
meghatározott hatáskörében eljárva: 
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1. dönt az AOFK-1.2.1-21-2021-00039 azonosítószámú, Országos Bringapark 2022 BMX 

freestyle pálya és Kerékpáros Triál pálya kialakítása Szekszárdon című pályázat 

vonatkozásában BMX freestyle pálya kivitelezéshez a pályázati fedezeten felül 

szükséges további nettó 1.738.988 Ft + Áfa (27%), azaz bruttó 2.208.515 Ft saját 

forrás biztosításáról, melyet Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. évi 

költségvetés felhalmozási célú pályázati tartalék keret terhére biztosítja; 

  
Határidő: döntéshozatal napja 
Felelős: Bomba Gábor elnök 
 

2.  dönt az AOFK-1.2.1-21-2021-00039 azonosítószámú, Országos Bringapark 2022 BMX 

freestyle pálya és Kerékpáros Triál pálya kialakítása Szekszárdon című pályázat 

vonatkozásában Kerékpáros Triál pálya kivitelezéshez a pályázati fedezeten felül 

szükséges további nettó 788.200 Ft + Áfa (27%), azaz bruttó 1.001.014 Ft saját forrás 

biztosításáról, melyet Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. évi 

költségvetés felhalmozási célú pályázati tartalék keret terhére biztosítja 

 
Határidő: döntéshozatal napja 
Felelős:  Bomba Gábor elnök 
 

3. dönt az AOFK-1.2.1-21-2021-00039 azonosítószámú, Országos Bringapark 2022 BMX 

freestyle pálya és Kerékpáros Triál pálya kialakítása Szekszárdon című pályázat 

vonatkozásában Műszaki ellenőri szolgáltatáshoz a pályázati fedezeten felül 

szükséges bruttó 181.076 Ft saját forrás biztosításáról, melyet Szekszárd Megyei Jogú 

Város Önkormányzata 2022. évi költségvetés felhalmozási célú pályázati tartalék keret 

terhére biztosítja 

  
Határidő: döntéshozatal napja 
Felelős: Bomba Gábor elnök 
 

4. felkéri a Polgármestert az AOFK-1.2.1-21-2021-00039 azonosítószámú, Országos 

Bringapark 2022 BMX freestyle pálya és Kerékpáros Triál pálya kialakítása Szekszárdon 

című pályázat vonatkozásában a Hovi – Tech Kft. -vel történő BMX freestyle pálya 

kivitelezésére vonatkozó vállalkozási szerződés aláírására 

 
Határidő:  döntéshozatal napját követő 5 munkanapon belül 
Felelős: Ács Rezső polgármester 

 
5. felkéri a Polgármestert az AOFK-1.2.1-21-2021-00039 azonosítószámú, Országos 

Bringapark 2022 BMX freestyle pálya és Kerékpáros Triál pálya kialakítása Szekszárdon 

című pályázat vonatkozásában a Hege – Pro Kft. – vel történő Kerékpáros triál pálya 
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kivitelezésére vonatkozó vállalkozási szerződés aláírására 

 
Határidő:  döntéshozatal napját követő 5 munkanapon belül 
Felelős: Ács Rezső polgármester 
 

6. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

  
Határidő:  döntéshozatal napját követő 5 munkanapon belül  
Felelős:  dr. Gábor Ferenc jegyző 
  Kocsis Anikó osztályvezető  

 
5. napirendi pont: 

Javaslat a TOP 6.3.2-16-SE1-2017-00001 azonosítószámú Zöld város kialakítása elnevezésű 
pályázat keretében a 2. célterület csökkentett műszaki tervdokumentáció jóváhagyására, 
valamint tájékoztatás a közbeszerzési eljárásról 
(74. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Kocsis Anikó osztályvezető/ dr. Modok László projektmenedzser 
 
Kocsis Anikó osztályvezető: Ismerteti az előterjesztést.  

 
Rácz Zoltán elnökhelyettes: Mennyi idő kell még ahhoz, hogy a közbeszerzés lezáruljon? 
 
Kocsis Anikó osztályvezető: Szerintem egy 4-5 hónap biztos. Tulajdonképpen novemberben 
tudunk szerződni legkorábban. Nekünk a pályázat megvalósítás 2 nagy munkacsoportot 
tartalmaz, az egyik a kertészeti, de azt mi levettük saját teljesítésbe, ami azt jeleni, hogy a saját 
zöld brigádunk és a saját kertészetünk fogja megoldani, ezért nem számított bele a 
közbeszerzési értékhatárba, így ki tudtuk kerülni a nyílt uniós eljárást, hiszen csak konkrét 
kiviteli munkákat kell közbeszereztetnünk. A konkrét kiviteli munkákban pedig a járda, a 
térburkolat, ebben nincs komoly műszaki tartalom. 
 
Rácz Zoltán elnökhelyettes: Szavazásra tenném fel a határozati javaslatot. 
 
Az elnökhelyettes szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottságának 156/2022. (VII.21.) határozata 

a „TOP 6.3.2-16-SE1-2017-0001 azonosítószámú Zöld város kialakítása” elnevezésű 
projektben a 2. célterület tervezői pótmunka (csökkentett műszaki tervdokumentáció) 

jóváhagyására 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019. (XII.23.) önkormányzati 
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rendelet 1. melléklet Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság alcím 1.4.5., 1.3.1., 1.3.3. 
pontjában meghatározott hatáskörben eljárva  
 

1. elfogadásra javasolja a „TOP 6.3.2-16-SE1-2017-0001 azonosítószámú Zöld város 
kialakítása” elnevezésű projektben a 2. célterület módosított (csökkentett műszaki 
tartalmú) kiviteli tervdokumentációját. 
 
Határidő: 2022. július 21. 
Felelős: Bomba Gábor elnök 
 

2. felkéri a Polgármesteri Hivatalt a projektfejlesztést lezáró támogatási 
szerződésmódosítási igény elindítására és a végleges költségvetés újbóli 
előterjesztésére. 

 
Határidő:  döntéshozatal napjától számított 30 napon belül 
Felelős:  dr. Gábor Ferenc jegyző 
  Kocsis Anikó osztályvezető 

 
6. napirendi pont: 

Javaslat a TOP-6.5.1-15-SE1-2016-00001 azonosítószámú Szekszárdi Baka István Általános 
Iskola energetikai korszerűsítése című projekt vonatkozásában önerő biztosítására 
(75. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Kocsis Anikó osztályvezető 
 
Kocsis Anikó osztályvezető: Ismerteti az előterjesztést. 

 
Rácz Zoltán elnökhelyettes: Szavazásra tenném fel a határozati javaslatot. 
 
Az elnökhelyettes szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottságának 157/2022. (VII.21.) határozata 

a TOP-6.5.1-15-SE1-2016-00001 azonosítószámú Szekszárdi Baka István Általános Iskola 
energetikai korszerűsítése című projekt vonatkozásában önerő biztosításáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019. (XII.23.) önkormányzati 
rendelet 1. melléklet Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság alcím 67. pontjában 
meghatározott hatáskörben eljárva 
 

1. dönt arról, hogy a 189 092 Ft önrészt átmenetileg a 2022. évi költségvetés felhalmozási 

célú pályázati tartalékkeret terhére biztosítja; 

Határidő: döntéshozatal napja 
Felelős: Bomba Gábor elnök 
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2. dönt arról, hogy a 17 932 Ft önrészt a 2022. évi költségvetés felhalmozási célú pályázati 

tartalékkeret terhére biztosítja; 

Határidő: döntéshozatal napja 
Felelős: Bomba Gábor elnök 

 
3. felhívja a projektmenedzseri osztályt az 1-2. pont tekintetében a szükséges 

intézkedések megtételére; 

Határidő: döntéshozatal napjától számított 15 napon belül 
Felelős: Kocsis Anikó osztályvezető 
 

4. felhívja a projektmenedzseri osztályt a támogatási szerződésmódosítási kérelem 

benyújtására  

Határidő: A Közreműködő szervezt jóváhagyását követő 15 napon belül 
Felelős: Kocsis Anikó osztályvezető 

 
7. napirendi pont: 

Javaslat a Jövőnk Energiája Térségfejlesztési Alapítványhoz benyújtott „Járdafelújítás 
Szekszárdon” című pályázat vonatkozásában önerő biztosítására 
(76. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Kocsis Anikó osztályvezető 
 
Rácz Zoltán elnökhelyettes: Javaslom a támogatás megadását, kérem kézfeltartással 
szavazzunk. 
 
Az elnökhelyettes szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottságának 158/2022. (VII.21.) határozata 

a Jövőnk Energiája Térségfejlesztési Alapítványhoz benyújtott „Járdafelújítás Szekszárdon” 
című pályázat vonatkozásában önerő biztosításáról  

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019. (XII.23.) önkormányzati 
rendelet 1. melléklet Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság alcím 67. pontjában 
meghatározott hatáskörben eljárva 
 

1. dönt arról, hogy a projekt megvalósításához még szükséges 1 301 345 Ft önrészt a 
2022. évi költségvetés felhalmozási célú pályázati tartalékkeret terhére biztosítja; 
 
Határidő: döntéshozatal napja 
Felelős: Bomba Gábor elnök 
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2. felhívja a projektmenedzseri osztályt az 1. pont tekintetében a szükséges intézkedések 

megtételére; 
 
Határidő: döntéshozatal napjától számított 15 napon belül 
Felelős: Kocsis Anikó osztályvezető 

 
8. napirendi pont: 

Tájékoztatás és javaslat a TOP-6.4.1-15-SE1-2016-00001 azonosítószámú Kerékpárosbarát 
Szekszárd című pályázatra 
(77. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Kocsis Anikó osztályvezető 
 
Magyar Károly igazgatóságvezető: Ugye készül egy Szekszárd-Tolna kerékpárútvonal, amit 
direkt úgy csináltak, hogy a mi 2-es 3-as szakaszunkhoz kapcsolódjon, eléggé gáz lenne, ha ez 
nem valósulna meg. Kerékpáros híd épül, szerintem nagyon szépen elvinnék Tolnáig. 
Mindenképpen legalább ezt a kettes hármas szakaszt. 
 
Szegedi Attila bizottsági tag: A melléklet szerint, ami nyomvonalon menne ez a szakasz, akkor 
a temető sarkától indulna és a Szekszárd-Palánk tábláig tartana úgy, hogy a körforgalom 
érintésével. Most pont erre szerettem volna utalni, amit Karcsi mondtál, a Tolnai szakasznak 
a megépítése kilátásba van helyezve, viszont van egy olyan háttérinformáció, ami nem tudom 
mennyire alapozza meg a körforgalmi szakaszt, egy parlamenti képviselő a Tartsay utcát, 
részesíti előnyben, mivel az összes többi szakasz elvetésre került, akkor nem tudom, hogy az 
a szakasz, ami az alsóvárosi temető sarkától, ráadásul az érdekelne, hogyha nincs meg a többi 
szakasz, akkor az alsóvárosi temetőnél hol lehet ráhajtani? Gyakorlatilag csak a temető előtti 
járda, vagy a parkoló felől lehet az, ahol legálisan rá lehet menni erre az útszakaszra. Oké, hogy 
lesz egy járda, oké, hogy lesz kerékpárforgalom, de igazából az alsóvárosi temető és a 
körforgalom közötti szakasz, ha valóban az fog megvalósulni, amit a parlamenti képviselő úr 
támogat, akkor nem tudom, hogy ez a szakasz milyen mértékben van megalapozva. 
 
Posta Zoltán bizottsági tag: Arról is volt szó korábban, hogy csatlakoznia kell egy meglévő 
kerékpáros infrastruktúrához. Ezt a pályázat nem fogja megkérdőjelezni?  
 
Szegedi Attila bizottsági tag: Ráadásul megszakítás nélkül, arról volt szó. 
 
Posta Zoltán bizottsági tag: Lássuk be, hogy ez kényszerpálya, felfestett kerékpárutak, az 
kényszer, és a Tartsay-n viszont van értelme. Fel lehet venni erre is, és arra is.  
 
Szegedi Attila bizottsági tag: Az nem volt számomra világos, mert az előterjesztésben is ott 
van mellékletként, hogy a Twickel birtok nem adta hozzájárulását ahhoz, hogy ott 
ingatlanszerzés legyen, tehát akkor igazából nem látom, hogy hol fog csatlakozni, mert a 
városból megáll a kerékpárút valahol, a skálát se mondanám, hanem a volt nővérszállónál 
megáll a kerékpárút. Az, hogy a belső úthálózat, a megyei tanács környékén van, az a rész nincs 
összekötve semmivel sem, addig, amíg ez nem ad egy egységes hálózatot, addig nincs miről 
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beszélni, arról volt szó, hogy megszakítás nélkül kell a kerékpárutat létrehozni, de így nem 
legális a történet.  
 
Kocsis Anikó osztályvezető: Mi most beküldtük, veszteni nem vesztünk, én azt gondolom, 
előre kell menetelni, vagy mindent vissza kell adni, vagy csökkentett műszaki tartalommal 
csökkentett költségvetéssel megvalósítható lesz, de úgy tűnik keresztülmenne. 
Tulajdonképpen nekünk már 43 millió bent van a tervekben. Az elkészített tervdokumentáció 
43 millió forint, és ott állunk, hogy várjuk az 500 millió forintos támogatást.  
 
Rácz Zoltán elnökhelyettes: Kézfeltartással jelezze az, aki támogatja a határozati javaslatot. 
 
Az elnökhelyettes szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottságának 159/2022. (VII.21.) határozata 

a TOP-6.4.1-15-SE1-2016-00001 azonosítószámú Kerékpárosbarát Szekszárd című 
pályázattól való elállásra 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019. (XII. 23.) önkormányzati 
rendelet 1. melléklet GVB alcím 1.3.1. pontja alapján 

 
1. dönt az eredeti pályázat műszaki tartalom csökkentéséről, a 2-3. ütem 

megvalósításáról. 
  
Határidő: döntéshozatal napja 
Felelős: Bomba Gábor elnök 
 

2. dönt a projektfejlesztést lezáró támogatási szerződésmódosítási igény (műszaki 
tartalom csökkentés) benyújtásáról. 
 
Határidő: döntéshozatal napja 
Felelős: Bomba Gábor elnök 
 

3. felkéri a Polgármesteri Hivatalt a projektfejlesztést lezáró támogatási 
szerződésmódosítással kapcsolatos intézkedések megtételére. 
 
Határidő: döntéshozatal napja 
Felelős: dr. Gábor Ferenc jegyző 
  Kocsis Anikó osztályvezető 
 

4. dönt arról, hogy a tárgyi (feltételes) közbeszerzési eljárás (EKR000735322020) 
eredményeként az 1, 4. részajánlatok vonatkozásában kötött (feltételes) vállalkozási 
szerződésektől – az egyes szerződések megkötésének időpontjára visszamenő hatállyal 
– eláll. 
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Határidő: döntéshozatal napja 
Felelős:  Bomba Gábor elnök 

 
5. felhatalmazza a polgármestert a szerződések megszűntetéséről szóló egyoldalú 

nyilatkozatok, valamint a szerződésmódosítások aláírására. 
 
Határidő: döntéshozatal napját követő 30 munkanapon belül 
Felelős: Ács Rezső polgármester 
 

6. dönt a 2. és 3. ütem vonatkozásában a vállalkozási szerződés 2. módosításáról, 
amennyiben a Közreműködő Szervezet a projekt fejlesztés végi szerződés módosítást 
jóváhagyja.  
 
Határidő: döntéshozatal napját követő 15 munkanapon belül 
Felelős: dr. Gábor Ferenc jegyző 

 
9. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata és intézményei 2022. évi, valamint 
2023. I. félévi Beszerzési Terve módosításának jóváhagyására 
(79. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Biró Gyula aljegyző 
Előadó: dr. Biró Gyula aljegyző 
 
Dési Ildikó közbeszerzési referens: Ismerteti az előterjesztést. 
 
Rácz Zoltán elnökhelyettes: Kézfeltartással jelezze az, aki támogatja a határozati javaslatot. 
 
Az elnökhelyettes szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottságának 160/2022. (VII.21.) határozata 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata és intézményei 2022. évi, valamint 2023. I. 
félévi Beszerzési Terve módosításának elfogadásáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019. (XII.23.) önkormányzati 
rendelet 1. melléklet Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság alcím 1.1. pontjában 
meghatározott hatáskörében eljárva 
 

1. dönt Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata és intézményei 2022. évi, valamint 

2023. I. félévi Beszerzési Terve módosításának elfogadásáról a határozat melléklete 

szerinti tartalommal; 

 
Határidő: döntéshozatal napja 



 

  0721kv 

14 

Felelős: Bomba Gábor elnök 
 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a határozattal kapcsolatos eljárási cselekmények 

megtételére, beszerzési eljárások lebonyolítására; 

Határidő: 2023. június 30. 
Felelős: dr. Biró Gyula aljegyző 

 
10. napirendi pont: 
Nyilatkozat elővásárlási jog gyakorlásáról 
(69. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 
Előadó: dr. Varga András osztályvezető 

 
Magyar Károly igazgatóságvezető: Ismerteti az előterjesztést. 

 
Rácz Zoltán elnökhelyettes: Kézfeltartással jelezze az, aki támogatja a határozati javaslatot. 
 
Az elnökhelyettes szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottságának 161/2022. (VII.21.) határozata 

a Szekszárd 7137 hrsz-ú ingatlant terhelő és SZMJV Önkormányzatát illető elővásárlási jog 
gyakorlásáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019. (XII.23.) önkormányzati 
rendelet 1. melléklet Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság alcím 1.13. pontjában 
meghatározott hatáskörében eljárva  
 
1. a Szekszárd zártkerti 7137 hrsz-ú, természetben Bor utca 152. szám alatt található, 1302 

m2 alapterületű, kivett gazdasági épület, udvar megnevezésű ingatlan 1/1 tulajdoni 

hányadára vonatkozó, az ingatlan tulajdonosa által elfogadott 4.000.000 Ft-os (azaz 

négymillió forintos) vételár ismeretében úgy dönt, hogy SZMJV Önkormányzata nem 

kívánja gyakorolni az elővásárlási jogát, egyidejűleg hozzájárul az elővásárlási jog ingatlan-

nyilvántartásból való törléséhez. 

Határidő: döntéshozatal napja 
Felelős: Bomba Gábor elnök 
 
2. felhívja a polgármestert az 1. pontban foglaltak alapján a szükséges nyilatkozat aláírására. 

 
Határidő: döntéshozatalt követő 3. nap 
Felelős: Ács Rezső polgármester 
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11. napirendi pont: 

Közterület használati díj mellőzése iránti kérelem 
(71. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 
Előadó: dr. Varga András osztályvezető 
 
Magyar Károly igazgatóságvezető: A Jehova tanúiról van szó, szeretnék, ha a közterület 
használati díjat elengedné az önkormányzat, vallási célú ismeretanyag terjesztése miatt. 
 
Rácz Zoltán elnökhelyettes: Árusítanak is ők ott valamit, vagy nem?  
 
Magyar Károly igazgatóságvezető: Csak osztanak nyomtatott anyagot, de bevételük nem 
származik belőle. 
 
Rácz Zoltán elnökhelyettes: Kézfeltartással jelezze az, aki elfogadja a kérelmet. 
 
Az elnökhelyettes szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottságának 162/2022. (VII.21.) határozata 

Eisenberger István közterület használati díj mellőzésére vonatkozó kérelméről 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019. (XII.23.) önkormányzati 
rendelet 1. melléklet Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság alcím 1.1 pontjában, továbbá a 
közterületek használatáról szóló 4/2019. (II.5.) önkormányzati rendelet 15. § (2) 
bekezdésében kapott felhatalmazás alapján eljárva, Eisenberger István vallási tevékenység 
végzése kapcsán benyújtott, a közterület használati díj elengedésére vonatkozó kérelmét 
támogatja, és hozzájárul a közterület használati díj mellőzéséhez. 
 
Határidő:  döntéshozatal napja 
Felelős:  Magyar Károly igazgatóságvezető 

 
12. napirendi pont: 

Közterület használati díj mellőzése iránti kérelem 
(72. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 
Előadó: dr. Varga András osztályvezető 

 
Az elnökhelyettes szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottságának 163/2022. (VII.21.) határozata 

Varga Sándor közterület használati díj mellőzésére vonatkozó kérelméről 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019. (XII.23.) önkormányzati 
rendelet 1. melléklet Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság alcím 1.1 pontjában, továbbá a 
közterületek használatáról szóló 4/2019. (II.5.) önkormányzati rendelet 15. § (2) 
bekezdésében kapott felhatalmazás alapján eljárva, Varga Sándor vallási tevékenység végzése 
kapcsán benyújtott, a közterület használati díj elengedésére vonatkozó kérelmét támogatja, 
és hozzájárul a közterület használati díj mellőzéséhez. 
 
Határidő:  döntéshozatal napja 
Felelős:  Magyar Károly igazgatóságvezető 

 
13. napirendi pont: 

Telekhatár rendezésekhez szükséges szerződések jóváhagyása 
(73. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 
Előadó: dr. Varga András osztályvezető 
 

dr. Varga András osztályvezető: Ez már a közgyűlésen is volt, korábban is volt, Gvb-n a 
Cikkhalasról beszéltünk, a Vendesről, ez ennek a folyamata, ennek a továbbvitele, adtunk 
engedélyt a megvásárlásra és most következik a telekhatár átrendezése.  
 
Rácz Zoltán elnökhelyettes: Kézfeltartással jelezze az, aki elfogadja a kérelmet. 
 
Az elnökhelyettes szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottságának 164/2022. (VII.21.) határozata 

az önkormányzati tulajdonban lévő ingatlanrészeket érintő tulajdonátruházási okiratok 
jóváhagyásáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottsága Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének az önkormányzati 
tulajdonban lévő ingatlanrészek értékesítéséről, valamint forgalomképessé minősítéséről 
szóló 118/2022. (V.26.) határozatának 4. pontja szerint átruházott hatáskör alapján jóváhagyja 
 

1. az önkormányzati tulajdonban lévő Szekszárd 4093/61 hrsz-ú, kivett közterület 

megnevezésű ingatlan 331 m2-es részének Czikkhalas Kft. (székhely: 7067 Varsád, 

Kossuth Lajos utca 1.) részére telekhatár rendezés keretében történő értékesítéséhez 

szükséges adásvételi és letéti szerződést; 

 
2. az önkormányzati tulajdonban lévő 01653/3 és a 01653/9 hrsz-ú ingatlanok területéből 

telekrendezés keretében 343 m2 nagyságú ingatlanrész VENDESZ Vendéglátóeszköz 

Forgalmazó és Szolgáltató Közkereseti Társaság (székhely: 7100 Szekszárd, Pollack M. 
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u. 93. képviseli: Scherdán János) részére történő értékesítéséhez szükséges adásvételi 

szerződést. 

 
Határidő: döntéshozatal napja 
Felelős: Bomba Gábor elnök 

 
3. felhívja a polgármestert az 1-2. pontban jóváhagyott adásvételi szerződések 

aláírására. 

 
Határidő: döntéshozatalt követő 10 nap 
Felelős: Ács Rezső polgármester 

 
14. napirendi pont: 

E.R.Ö.V. Egyesült Regionális Önkormányzati Víziközmű Zrt. selejtezési kérelme 
(70. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Tamási Anna igazgatóságvezető 
Előadó: Tamási Anna igazgatóságvezető 
 
Tamási Anna Igazgatóságvezető: Ismerteti az előterjesztést. 
 
Rácz Zoltán elnökhelyettes: Kézfeltartással jelezze az, aki elfogadja a kérelmet. 
 
Az elnökhelyettes szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottságának 165/2022. (VII.21.) határozata 

az E.R.Ö.V. Zrt. részére üzemeltetésre átadott szennyvíz átemelő szivattyúk selejtezéséről 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottsága az önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodás szabályairól szóló 31/2004. 
(XII. 1.) rendelete 27. § (2) bekezdés alapján  
 

1. dönt arról, hogy a Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzat tulajdonában lévő, az 

Egyesült Regionális Önkormányzati Víziközmű Zrt. részére üzemeltetésre átadott, a 

mellékelt selejtezési kérelemben szereplő szennyvíz átemelő szivattyúk selejtezésre 

kerüljenek; 

 
Határidő: döntéshozatal napja 
Felelős: Tamási Anna igazgatóságvezető 
 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatal Gazdasági Igazgatóságát, hogy a tárgyi eszköz 

nyilvántartásból vezesse ki a kérelemben szereplő eszközöket. 
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Határidő: döntéshozatal napja 
Felelős: Tamási Anna igazgatóságvezető 

 
15. napirendi pont: 

Javaslat a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezetője javadalmazásával 
kapcsolatos döntés meghozatalára- Közgyűlés előterjesztés véleményezése 
(136. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 
Rácz Zoltán elnökhelyettes: Itt két alternatíva van, az egyik, az, hogy a közgyűlés nem szavazta 
meg a Gergőnek a fizetésemelését, az a helyzet, hogy igazán nem tudom hova tenni a 
fiatalember viselkedését. Amikor olyan véleményt fogalmaz meg a közgyűlés előtt 
alkalmazottként, ami nem egyezik egyik frakció véleményével sem, akkor fennáll annak a 
veszélye, hogy ebben fog megnyilvánulni.  
 
Posta Zoltán bizottsági tag: Képviselő, egy módosítást azért hadd mondjak, nyilván a Szőke 
Gergő nem önkormányzati alkalmazott, az önkormányzati tulajdonú cég ügyvezetője. Nem 
ugyanaz a kategória, munkajogi szempontból teljesen más az, hogy egy ügyvezetőnek van 
magánvéleménye, amit ügyvezetőként kifejt, ahhoz meg hadd legyen joga, azért egy 
ügyvezetőnek nem az a dolga, hogy egyetértsen a frakcióvezetővel meg az országgyűlési 
képviselővel, ezt nonszensz lenne elvárni, mert akkor itt robotok lennének, nem emberek, akik 
teljes felelősséggel nyilatkoznak a saját dolgukról. Ezt a két dolgot vegyük külön. Úgy 
emlékszem, hogy a korábbi nem támogatásnak az is volt a hátterében, hogy nincs elfogadott 
2021-es beszámolója a cégnek, amit azóta sem értek, a közgyűlés egyhangúan elfogadta az 
uszodaszerződésből közös megegyezéssel kiszállást, akkor teljesen nonszensz, hogy egy 
korábbi számlának a kivezetéséhez kapcsolódóan nincsen elfogadott 2021-es beszámoló. Ez 
teljes abnormalitás szerintem. Kiengedjük a vállalkozót, az ügyvezetőt meg büntetjük, ilyen 
nincs. Ő aláírta a szerződést, úgy gondolom a közgyűlés ezzel a döntéssel elfogadta a korábbi 
számlák kifizetésének a jogszerűségét, mert, ha nem fogadta volna el, akkor nem lehetett 
volna közös megegyezéssel lezárni. Enyhén szólva nehezményezem, én egyetértek az 
előterjesztéssel, támogatom.  
 
Rácz Zoltán elnökhelyettes: Szavazásra tenném fel a határozati javaslatot. 
 
Az elnökhelyettes szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 2 igen 
szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
(Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér képviselő az ülésteremben nincs jelen) 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 

Városfejlesztési Bizottságának 166/2022. (VII.21.) határozata 
a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 

ügyvezetőjének javadalmazásáról 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottsága javasolja a Közgyűlésnek, hogy Szőke Gergő, a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú 
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Nkft. ügyvezető munkabérének összegét 2022. július 01. napjától havi bruttó 950.000,- Ft 
összegre módosítsa.               

 
Határidő: 2022. július 22. 
Felelős: Bomba Gábor elnök 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Van még egy ügy, amiben ezen belül szavazni kell, 
mégpedig az, hogy tavaly április óta nem veszi fel a szakosztályvezetésért a fizetését, mert 
ahhoz kellene a taggyűlési jóváhagyás, erről is kérnénk a bizottságtól egy javaslatot. 
 
Rácz Zoltán elnökhelyettes: Ez természetesen támogatható. 
 
Az elnökhelyettes szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 3 igen 
szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
(Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér képviselő az ülésteremben nincs jelen) 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 

Városfejlesztési Bizottságának 167/2022. (VII.21.) határozata 
a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 

ügyvezetőjének javadalmazásáról II. 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottsága javasolja a Közgyűlésnek, hogy döntsön arról, hogy a Szekszárdi Sportközpont 
Közhasznú Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság ügyvezetője a Társaság atlétikai 
szakosztályvezetésével kapcsolatos feladatai ellátásáért 2022. augusztus 1. napjától havi 
bruttó 75.000 forint megbízási díjra jogosult. 
 

Határidő: 2022. július 22. 
Felelős: Bomba Gábor elnök 

 
16. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város településrendezési terve 2021/1. számú 
módosításának elfogadására- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(124. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Herr Teréz főépítész 
 
Rácz Zoltán elnökhelyettes: Megnéztem az előterjesztést és a mellékleteket, a negyedik 
vélemény még hiányzik. Azt javasolnám a GVB-nek, hogy amíg ez a véleményezés meg nem 
történik, addig ezt napoljuk el, annak birtokában döntsünk, amikor minden a helyére kerül.  
 
Posta Zoltán bizottsági tag: Nem tudom, ez hátráltat bármit is? 
 
Herr Teréz főépítész: Tudomásom szerint nem hátráltatja a közbeszerzést.  
 
Posta Zoltán bizottsági tag: Az volt az információ, hogy ez a projekt haldoklik valamiért. 
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Zaják Rita tanácsnok: Egyetlen dolog van, amiért én felkerestem két héttel ezelőtt a 
polgármestert, az pedig az idő. Kevés és kevés a pénz is, itt nyilán nem 700 meg 800 ezer 
forintos kiegészítésről van szó, ami már a márciusi GVB ülésen világossá vált, itt 10 milliós 
kiegészítésekről beszélünk. A baj az, hogy március óta sok minden nem történt ez ügyben. Azt 
gondoltam a márciusi ülés után, hogy ez sínen van, most a polgármester urat arra kértem, 
hogy a határidő hosszabbítását a megfelelő hatóságnál intézni szíveskedjen. Azt nem tudom 
megmondani, hogyha ez a döntés nem születik meg, az, hogy befolyásolja a közbeszerzést. 
 
Rácz Zoltán elnökhelyettes: A másik, ami megint csak aggasztó, hogy ennek a beruházásnak 
az összege megközelíti a 300 milliót.  
 
Posta Zoltán bizottsági tag: Képviselő úr, én ezzel egyetértek, de ez még mindig csak tervezői 
költségbecslés, egy közbeszerzésnél nincsenek tények, hogy ezt mennyiért lehet megcsinálni. 
Azt nem lehet megspórolni, nem csak azért, mert pénzért is akkor tudunk menni, ha meg 
tudjuk pontosan mondani, hogy mekkora összegre van szükségünk. 
 
Kocsis Anikó osztályvezető: Megvannak a kiviteli tervek, márciusban elfogadta a Gvb., ahhoz, 
hogy a közbeszerzési eljárást benyújtsuk, több tényező kell, elkezdtünk dolgozni és 
előkészíteni a közbeszerzési eljárást, de ahhoz, hogy ezt valóban a hatóság vizsgálni tudja, 
szükséges építési engedély. Beküldhetjük az eljárás megindítását ex ante-ra, a közreműködő 
szervezet részére, ők elkezdik vizsgálni a dokumentumokat és automatikusan jönni fog rá a 
hiánypótlás, hogy csatoljuk be a jogerős építési engedélyt, ez miatt még nem indítottuk el az 
eljárást, mert ezt a hiánypótlást nem fogjuk tudni teljesíteni. A kérdés az, hogy az építési 
engedélyünk hogyan lesz meg úgy, hogy a hiánypótlást is tudjuk teljesíteni a közbeszerzési 
eljárás kapcsán. Ez egy alapdokumentum. Kezdeményzeni tudjuk a közbeszerzési eljárást, de 
a megindításhoz kelleni fog az engedély. 
 
Posta Zoltán bizottsági tag: Azt hiszem talán február-márciusban tárgyaltuk ezt a témát, most 
július van, az a döntés született, hogy a módosított tervekkel induljon meg a közbeszerzési 
eljárás. Nem értem, hogy július 20-án ez még miért kérdés, nyilván azzal együtt, hogy itt 
felmerült Szekszárdi pletykaszinten, hogy most új koncepció a Vörösmarty utca. Nem értem, 
ebben a 6 hónapban miért nem léptünk az ügyben, mert most beszeltünk róla, tudjuk, hogy 
tervezői költségbecslésünk van, tudtuk, hogy nem lesz rá elég pénz, de pénz után meg csak 
akkor tudunk menni, ha már tudjuk, hogy mennyi a forráshiány. Azt közbeszerzés nélkül nem 
lehet megmondani, még ha jövőre is lesz ebből bármi, akkor is legyen egy megalapozott 
adatunk, hogy 22-ben ez volt a kivitelezés költsége egy normál közbeszerzésnek.  
 
Kocsis Anikó osztályvezető: Benyújtható a közbeszerzési eljárás, adni fognak 5 napot a 
hiánypótlásra, hogy csatoljuk be az engedélyt, 5 napot kapunk, nem tudjuk becsatolni, akkor 
újra kell indítani az egész eljárást.  
 
Posta Zoltán bizottsági tag: Én ezt értem, de már márciusban tudtuk, hogy szükségünk lesz 
módosításra, mert tudtuk, meg is tudtuk volna szavazni akár, hogy legyen meg ennek a 
módosítása, ebből azt veszem le, hogy a közbeszerzésnek elengedhetetlen feltétele az, hogy 
ez a módosítás megtörténjen. 



 

  0721kv 

21 

 
Kocsis Anikó osztályvezető: Igen. 
 
Zaják Rita tanácsnok: Én azt nem értem, hogy miért nem indult el a közbeszerzés márciusban. 
 
Szegedi Attila bizottsági tag: Itt az engedélyek megszerzése az a kizáró ok, mert ezt 5 nap alatt 
nem lehet produkálni, itt az a kérdés, hogy miért most kerül ez elénk.  
 
Posta Zoltán bizottsági tag: Jó, de akkor most ezt támogassuk, hogy történjen meg. 
 
Szegedi Attila bizottsági tag: Persze, történjen meg a módosítás. 
 
Az elnökhelyettes szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 2 igen 
szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
(Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér képviselő az ülésteremben nincs jelen) 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 

Városfejlesztési Bizottságának 168/2022. (VII.21.) határozata 
Szekszárd Megyei Jogú Város településrendezési terve 2021/1. számú 
módosításának elfogadásáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottsága „Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város településrendezési terve 2021/1. számú 
módosításának elfogadására” tárgyú előterjesztés határozati javaslatát és rendelettervezetét 
a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
 

Határidő: 2022. július 22. 
Felelős: Bomba Gábor elnök 
 
További kérdés, hozzászólás lévén, az elnökhelyettes a nyilvános ülést 10 óra 33 perckor 
berekeszti. 
 
 

K.m.f. 
 
 
 

Posta Zoltán 
                   jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 
Készítette: 

dr. Holczer Mónika 
  jegyzőkönyvvezető 

  
 

Bomba Gábor 
elnök 

 

 

Ellenjegyezte: 
           dr. Gábor Ferenc 

                jegyző 
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